
Protokół z zebrania 'wieiskiego w sołechvie Działosze
Dnia 17.03.2012.

W zebraniu rvzięło udzial 10 osób rv tym Radna Rady Grnin,r Bralin, mieszkanka sołectrva

Działosze- Ą]c]ona Głąb olaz przerr'odniczaca zcbrania sołt'vs sołectwa Działosze Lucyna Sip

Lista obecnoścj w załączolliu.

Ponadto ł posiedzeniu udział wzięli:

1. wójt Gmin!' Bralin- Roma'1 woit'vsiak.

2. Radny Gmin,v Bralin Andrzej Kucharski.

Porządek obrad zebrania wiejski€go w Dziadoszach:

1. Otwarcie,

2. Sprawozdanie z r'ocznej działalności rady sołęckiej.

3' Wystąpienie wójta Gminy Bra]in,

4. Wolne rłłrioski i głosy,

5. Zakończe jc'

Ad. l 'otwalcia zebralia o go.lzinie ]'ł @ rlokonała Przelvodnicząca Zebrania, sołtys wsi

Lucyna Sip. Pou'itala \ĄszystL(ich pr'zybył,vch uczestników i strvierdziła, że w Zebraniu bieŻe

udział 10 osób'

Ad. 2. Przewodnjcząca zebrania, sohys Działosz'v odczytala sp(a\ł'ozdan]e rocz]e z

działalnoścj Rady Sołeokiej w któlyn ujęla rr'ykolanie pobocza dr'ogi gllinnej nl

pov'ierzc1uti 4'090 tn. Dekorację drogi na narviedzenie kopii obrazu Matki Boskiei

Częstochor.vskiei, ucLzia} rv tur'niej r.t solectw o puchar Wojta Gmin-v Bn]in, \\'ykonanjc

rł,ianków na Dożynk] Diecezjalne do dekor'acii c1rogi prorvadzącej na Pólko. Ponadto

Przewodnicząca w srvoirn splawozdaniu ujęła inicjatyił1 cl]a lł'si w'vkonane przez Gminę

Bra1ln, takie jak: przyznirnie wyrórvniarki oraz szalki i kanrienia do popraw]' stanu dróg'

Przebirdorr'a oraz poszerzenie drogiNosale- Dzialosze' \łycięcic krzerł'órv. Narł'iezienie zierrri

i rł;,,-rórvnanic drogi ,lbok poses.ji państrva Chmielarz' W p]arlach na fuk 2012 \\' su}m

sprawozdaniu prosiła o ujecic lemontu oIaZ utwardzenia drogi glinrrej ocl posesji państrva

\\ 1omucIl do po- 'ji plr-Lrła \trvtl'tl 'lov icz'



Ad.3' W następnym punktcnl obrad bylo rł,ystąpienie Wójta Gminy Bralin Romana

Woit-vsjaka. Na wstęple Wójt pr'zedstarł'ił tematy do kt(irych będzie się odnosił rł' trakcie

swęgo wystąpieńa: fundusz sołecki, oświet]enie u]iczne. podatek śmieciowy, podatki i

opłaty lokalne'

Wójt powiedział' iż na remont drogi przebiegajacej pŹez sołectwo pozyskano z FOGR

125.000.00 Zł, a dotychczas Gmina na ten ce] wt'da]a juŻ 400.000.00 Zł' So}ectwo

Zarnicszkuje 62 osoby, gd}óy istniał Fundusz Sołeoki byłaby to k\łota 6.39l'00 zł której

\Ą 
'1' 
datkowanie obwaloq'ane jest szeregjcm przepisów prarł,nych i finanso\łych, natoniast

Gnina w roku 2011 wydała na sołeclwo kwotę znacznie \\ !_Ższą niz przewiduje Fundusz,

czyli 4'7 i5,00 Zł na zakup kamienia oraz 2.'789^a0 zł na zakrLp szalki. co daje razcn 7.504'00

^.
wójI przedsta\ł,ił zgromadzonym sposób naliczania, obniżania i ulpływy podatku ro]nego rł

naszej Gninie za IaLa 200'7- 20l1' W k\ł'estii dotycząccj podatku od nieruchomości

przedstawił kryteria LLstalania W]'sokości tego zobolr'iązania na podstawie rozpolządzenia

Ministra Finansórv oraŻ plocentową ska1ę obniżek w nasze.j Gninie, polównlljąc.ią do Gniiny

miejsko wiejskiej l(ępno oraz Gminy ł-ęka opatorvska-

Następnic Wójt odniósł się do oświetlenia ulicznego r'v Gminic. przedstawił krvoty

oszczędności wynikające z wyłączenia oślvietlenia w godzinach nocnych.

Na temal lzw. podatku śrnieciorvego Wójt przedstarł'ił kyter'ia ustalania metody opłat-v 7a ten

r'odzaj zobowiązania:

- od j]ości zuź}lej \.vody,

-od iiości osób zamieszkałych !v gospodarstu'ie domo$yn],

-od rł'ielkości posesji lv'Y' lażonej W 1'n2,

-od jeclnego gospodarstwa domowego.

PŻedstawił również kto jest odpowiedzialny Za \łprowadzenie podatku i kto ustala wie]kość

leto /.hUs iąlan ia '

Ad.4- W rł'olnych r'r,nioskach i głosach. pierrvszy głos Zablał Pan Franciszek Miesuała na

temat podatku ślnięcio\Ą,ego, st\ł'ierdził on. że rolnicy proc'lukują więcej śmieci i zasugerorvał

żeby nie płacili ty]e sano Za ten podatek co pozostali mieszkańcy, rric pt'owadzący

gospodarstwa rolnego' gdyż lo]nicy 111'in' zeschłe liście skłr,rdają na kompost plodukuiąc w ten

sposób nawóz organiczny 
' 

a nie wystarvia.ją ich lv workach do r.vyr'viezienia na rł1''sypisko

śrnieci. Na to odporł'icdział mrr Radny Andrzej Kuchar'ski. żę podatok śmieciorł1 po*Jnicn

być równo na1iczany na mieszkańca. bez względu na to czy ktoś posiada gospodarstwo lolnc



czy nie. bo jeśli będziemy płacić ló\łno' to śmieci nie będziemy w1rrosić do lasu, czy do

koszy gminn}'ch, tylko wlstawitn'v jc .lo \\'ywiezienia na wysypisko śmieci'

NastępDie pan Franciszek Micszała zasrrgerorvał. że skoro sa talde oszczędnoścj to moŹe

można by przedlużyć \\'y]ączenie oświet]enia ulicznego o jedną godzinę . Na to p}.tanie Wójt

odpowiedział, ze nie można często zmieniać godzin rł1łączenia oś\ł'ietlenia' bo wiąże się to z

dodatkowymi kosztani za przeprorł,adzenie takiej operacji, Wójt \\,}aaśnił Źe każdą operac.ję

zmiany godzin rl1łaczenja stara się robić racjonalnie i bez szkoc1y dla mieszkańcorł '

Następnie p-\.tirl1ie zadal Parr Stefan Chmiclarz odnośnie doprowadzenia karralizac]i do

znacznie oddalonych od reszty posesii trzoch bud-vnkó\Ą', czy rv zrł'iązku z takin położeniem

istnieje możliwość dollnansorviu'ia na oczYs7c7alnie plzvdonowe. Wójt r'v)'jaśnil. że taka

możlirł'ość istnieje. ale dopiero po zkana1izorłaniu całej grrrin'v i wtedy Cmina rvykonqje

jeden \vniosck o dofinansorranie ocz'Y'szczŻrlii prz-_vdomorv'vch dla posesji w których nic b)'ło

możliwe doplo'!ładzenie kana1izacii'

Naslępnie Pan Iranciszek lllieszała Zap-l'tał, kiedy bedzie utwardzona dr'oga prorvadząca na

}ąki, na co oburzona odpoił,iedziała Pari N4aria Augtlstyl'lowicz że oni nie ma.ją doblej dl'ogi

prorvadząccj do slr'ojch domórł'. a Pan Nlieszała maftwi się o .lrogę p1'o\ł'adząca na łąki?'] Na

ta]< zadane p,vtania odporviedziała Pltni Sołl}'s. Źe dloga w tym rokrr bedzie ul\\ardzona i

wyr'órvnarra'

Pan Stelan C11n]iela1'Z' zap}1al, cz}' droga obok jego poses.ji bedzie rrtwardzona. Wójt Gniny

B1a]in odpoNiedział. Że w Z\ł.iązku Z len]ontem dr'óg lączniko\\1'c1r rv Bralinie, pozostały po

roŻbiórce kan]ień z tych dróg będzie prz1'rł.iezioll1' na utrvardzcnie i l1'równarrie drogi

prorvadzącej n'in. do jego zabudorł'ań. Taki lvniosek popar,la róu,njcŹ Pani Malia

Augusty owicz. twierdząc że drogę tę rozjezdżają mieszkańcy innych solect\ł'któŻy jeżdŻą

na slvoje pola Z ciężkim sprzętcm rolniczyl i prosj o takie utwaldzenie drogi żeby moŹna

b}ło jeździć be utludnieti do jej posesji i inn'vch 7abudo\ł'a1i przez cały rok'

Wójt obiecał że droga będŻie ut$aldzone w bieŻąc'vm loku'

Ad. 5.Pverłoclnicząca poc1ziękor'vała za udział \! spotkaniu u,szystkim zebmnym i zekończyła

zebr'aoie o godź. l5!'

Protokólant
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LISTA oB|cNoŚCI

od \r dniu 17.03.2012 roku.
lmię i Nazrvisko

':'.. -

Na zebr'aniu rviejskim mieszkańców Sołcctu'a DziaIosze.


